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Inleiding 
Per brief van 27 maart 2024 hebben H. Eltink van de fractie van Gemeentebelang 
en R. Zuijdam van de fractie van de VVD uw college een aantal schriftelijke 
vragen ex art 46 RvO gesteld over Nulnorm analyse 13-2-2024. Bijgaand treft u de 
beantwoording aan. 
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College van B&W gemeente Deventer 
Postbus 5000  
7400 GC Deventer            Gemeentebelang Deventer           DEVENTER 

Deventer, 27 maart 2024            
Betre�: Schri�elijke vragen ex. Ar�kel 46 RvO  
Onderwerp: Nulnorm_analyse_13-2-2024 

 

Geacht college, 

 
Op 16 februari hebben we de Raadsmededeling Nulnorm maatregel parkeren van u mogen 
ontvangen, met als bijlage een Nulnorm analyse. 
Tot onze verbazing bleek deze analyse o.a. gebaseerd op ongefundeerde aannames, 
ontbrekende- of foutieve gegevens en algemene cijfers van het Planbureau voor de 
Leefomgeving van de Rijksoverheid die geen recht doen aan de situatie in Deventer. 
Naar aanleiding van deze Nulnorm analyse hebben wij technische vragen gesteld en op basis 
van de beantwoording hiervan hebben wij een aantal schriftelijke vragen:  
 
1. Is het college het met ons eens dat deze Nulnorm analyse voor een (groot) deel is 
gebaseerd op aannames waarbij een deugdelijke onderbouwing ontbreekt? 
 
2. Is het college met ons van mening dat de voorliggende Nulnorm analyse geen passend 
discussiestuk is voor de focusgroep die momenteel betrokken is bij de uitvoering van het 
Plan van aanpak hoofdwegenstructuur en mobiliteitsplan binnenstad & periferie en zij hun 
meedenkende rol niet goed kunnen vervullen, omdat de inhoud van de analyse geen goed 
gefundeerde informatie geeft, maar juist vragen oproept waarop het college op dit moment 
geen duidelijk onderbouwde antwoorden geeft? 
 
3.a. Is het college van plan deze periode een Nulnorm in te voeren en/of voorbereidingen 
hiervoor te treffen?  
3.b. En als het college een Nulnorm in de toekomst in wil voeren wat zijn dan de 
randvoorwaarden? 
 
4. Is het college met ons eens dat het beter is om de voorliggende Nulnorm analyse in te 
trekken en pas over de nulnorm met de focusgroep en de raad verder in gesprek te gaan op 
het moment dat er wel een deugdelijk onderbouwde Nulnorm analyse voorligt? 
 
Graag zien wij een spoedige beantwoording tegemoet. 

 

Met vriendelijke groeten, 

 

Hennie El�nk (Gemeentebelang Deventer) en Rogier Zuijdam (VVD) 
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Geachte mevrouw Eltink en meneer Zuijdam,

In uw brief van 27 maart jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over de 
raadsmededeling Nulnorm maatregel parkeren met als bijlage de Nulnorm analyse 13-2-2024. Ons antwoord 
is als volgt.

Vraag 1 

Is het college het met ons eens dat deze Nulnorm analyse voor een (groot) deel is gebaseerd op aannames 
waarbij een deugdelijke onderbouwing ontbreekt?
Antwoord 

Nee, bij de aannames van het oorspronkelijke onderzoek in 2021 te veel is uitgegaan van algemene 
gegevens en in te beperkte mate rekening is gehouden met de Deventer situatie. Het aanvullende onderzoek 
van dit voorjaar gaat meer uit van de lokale situatie. De gevolgen van het invoeren van een nulnorm is geen 
harde wetenschap, maar een inschatting. Daar is geen exact antwoord op te geven, dat is ook in het 
aanvullend onderzoek vermeld. 

Vraag 2
Is het college met ons van mening dat de voorliggende Nulnorm analyse geen passend discussiestuk is voor 
de focusgroep die momenteel betrokken is bij de uitvoering van het Plan van aanpak hoofdwegenstructuur en 
mobiliteitsplan binnenstad & periferie en zij hun meedenkende rol niet goed kunnen vervullen, omdat de 
inhoud van de analyse geen goed gefundeerde informatie geeft, maar juist vragen oproept waarop het college 
op dit moment geen duidelijk onderbouwde antwoorden geeft?
Antwoord

Nee, die mening delen wij niet. Het college vindt dat samen met het genoemde aanvullend onderzoek van de 
gemeente de Nulnorm analyse van waarde is om een beeld te geven van de parkeersituatie en -uitdagingen 
in de binnenstad. Het college vindt het belangrijk om te kijken hoe we in de binnenstad een aangenaam, 
prettig, bereikbaar, economisch en leefbaar klimaat kunnen garanderen nu en in de toekomst. Dat is een 
lastige opgave, zo laat ook de analyse nulnorm zien. Om die reden is de informatie relevant voor de herijking 
HWS en het mobiliteitsplan binnenstad en periferie, inclusief de afstemming met de focusgroep. 



Vraag 3.a.
Is het college van plan deze periode een Nulnorm in te voeren en/of voorbereidingen hiervoor te treffen?  
Vraag 3.b.
En als het college een Nulnorm in de toekomst in wil voeren wat zijn dan de randvoorwaarden?
Antwoord

Nee, een belangrijke randvoorwaarde voor de invoering van de nulnorm is dat er voldoende parkeerfaciliteiten 
zijn voor bewoners, bedrijven en bezoekers met name in de periferie, in de beoogde Hubs in de centrumschil. 
De realisatie hiervan zit nog in de planvorming. Om die reden verwacht het college niet dat er in deze 
raadsperiode een voorstel komt voor de invoering van een nulnorm. 

Vraag 4
Is het college met ons eens dat het beter is om de voorliggende Nulnorm analyse in te trekken en pas over de 
nulnorm met de focusgroep en de raad verder in gesprek te gaan op het moment dat er wel een deugdelijk 
onderbouwde Nulnorm analyse voorligt?
Antwoord  

Nee, het invoeren van een nulnorm is aan de gemeenteraad. Zoals aangegeven bij het antwoord op vraag 3, 
is het college niet voornemens om in deze raadsperiode aan de raad voor te stellen om een nulnorm in te 
voeren. Mocht dit op een later moment wel aan de orde komen, dan zal een actualisatie plaatsvinden van de 
onderliggende analyse. 

Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer,
de secretaris, de burgemeester,

J.P. Wassens R.C. König
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